
Zápis z mimořádného zasedání KR Hvězda dne 8. 11. 2016 

Přítomní členové KR: Karel Světnička (místopředseda) (KS), Karolína Janků (KJ), Štefan Tóth (ST), Jiří Vorobel (JV)

Hosté: PaeDr Jitka Čadová, vedoucí koleje Hvězda, studentka Karyna Kryvytská  

Místo konání: konferenční místnost (2/117), kolej Hvězda, Praha 6 

Program zasedání: 

1) Omyl při stanovení ceny za posilovnu

2) Posilovna pro členy KR

3) Půjčovné za pumpičku

4) Půjčovné za vybavení na hřiště

5) Kočky na pokojích

6) Návrh na ukončení smlouvy o ubytování

K. Světnička využil možnosti dodat předsedovi KR do chystaného navrhovaného programu schůze další podněty, které 
byly dopředu zaslány všem členům KR. Konkrétně šlo o body 7 – 12 (níže uvedené), které však (na návrh K. Janků) při 
hlasování o programu schůze nebyly do programu zařazeny - KR se v této záležitosti usnesla (KJ, ST, JV– pro, KS – 
proti), že je do programu nezařadí a nebude je tedy projednávat.

7) Rekonstrukce 3 bloku s buňkami, a s tím související výše kolejného na Hvězdě.

8) Relevantní právní příčiny jednotlivých postupů s nakládáním s klíčem od místnosti kolejní rady č.61/I.

9) Vyšetření majetkových a finančních otázek souvisejících s posilovnou na koleji Hvězda

10) Písemné reakce vedení koleje Hvězda vůči studentům

11)  Zneužití autorsky chráněné fotografie k soukromým účelům

12)  Důsledky a příčiny odlišně vnímaného jednání studentů programu Erasmus.

Projednané:

1) Omyl při stanovení ceny za posilovnu

Tři lidé chtěli navštěvovat posilovnu pouze měsíc, vrátná jim stanovila měsíční poplatek analogicky dle ceníku 
vydělením částky za delší období. Vrátní byli upozorněni, že lze poskytovat pouze období dle ceníku, nicméně navrhuji 
třem lidem ponechat již zaplacenou službu.

Kolejní rada přijala následující usnesení: Kolejní rada souhlasí, aby byla třem lidem ponechána možnost měsíc 
navštěvovat posilovnu za částku 200 Kč, s tím, že vrátní byli upozorněni na to, že měsíční nálepky není možné nadále 
poskytovat.

2) Posilovna pro členy KR

Členství v KR není nijak honorované, jedinou odměnou je možnost navštěvovat posilovnu zdarma. Správce posilovny 
nabídl, že pro tento rok umožní členům posilovny navštěvovat posilovnu zdarma.

Kolejní rada přijala následující usnesení: Kolejní rada souhlasí s tím, aby členové KR měli pro tento rok možnost 
navštěvovat posilovnu zdarma.



3) Půjčovné za pumpičku

Přišla žádost o snížení ceny půjčovného za pumpičku, vzhledem k její ceně a poruchovosti se navrhuje ponechat  částku
stále stejnou.

Kolejní rada přijala následující usnesení: Kolejní rada nesouhlasí se snížením půjčovného za pumpičku.

4) Půjčovné za vybavení na hřiště

Jelikož KR stále ještě nestanovila půjčovné za vybavení na hřiště, tak bylo třeba tuto záležitost dořešit. Po kratší diskuzi
se KR shodla na níže uvedeném usnesení.

Kolejní rada přijala následující usnesení: Kolejní rada stanovuje pro půjčování sítě a míče vratnou zálohu 200 Kč a 
půjčovné 50 Kč/2 hod. K tomu půjde půjčit i „lajnovačku“ za 20 korun bez omezení času.  

5) Kočky na pokojích

Byly projednávány žádosti o povolení zvířat na pokojích, které obdržela vedoucí koleje.

Kolejní rada přijala následující usnesení: Kolejní rada souhlasí s přiloženými žádostmi o povolení zvířat na 
pokojích.

6) Návrh na ukončení smlouvy o ubytování

KR obdržela stížnost na slečnu Kryvytskou. Vyslechla ji a následně došla k závěru že jde zřejmě o dlouhodobé 
oboustranné neshody se spolubydlící.

Kolejní rada přijala následující usnesení: Kolejní rada neschvaluje přiložený návrh na odstoupení od smlouvy o 
ubytování a souhlasí s přestěhováním Kryvytské na jiný pokoj.

Informace od vedoucí koleje:

Noční služby bezpečnostní agentury
Od 1.12. noční služby převezme bezpečnostní služba. Poskytování služeb studentům se nijak nemění. Nikdo z vrátných 
nedostal výpověď. Část měla smlouvy do konce roku. Chce po KR zpětnou vazbu. Byla podmínka – anglicky mluvící. 
Výběr firmy probíhá. Je to obecný trend na UK. Už s tím začali na Vltavě. Rozdíl oproti stávajícímu stavu – mělo by to 
být na vyšší úrovni. 

Alarm:
Byl falešný poplach. Firma zkontrolovala a napravila. Druhý poplach byl způsobený výpary z vaření. 
Opatření: Školení zaměstnanců, jak jednat. Revize citlivosti čidel. Upozornění bydlících na potřebu používání digestoře 
při vaření.

Klub:
2 žádosti, obě zamítnuty. Nebyl záměr na klub, ale na restauraci. Součástí nabídky je ekonomická rozvaha. 

Hospůdka:
Aktivity kolem restaurace zastaveny. Souvisí to s hledáním náhradních prostor pro úředníky z Voršilské, kde bude 
rekonstrukce. Hvězda se jim líbí, prostory tu jsou volné na A3 tak první dvě patra by zabralo ředitelství, zbytek bude na 
ubytování. Ředitelství užije Hospůdku na závodní stravování. Hospodu by zprovoznily samotné KAM UK. Byla by to 
restaurace ve smyslu výdejny jídel s výdejem ve vymezené době. „Vařilo by se na Kajetánce a sem by se jídla dovezly“ 
(slova vedoucí. Zatím ale tohle není vůbec jisté – jen teoretický záměr. Oprava Voršilské se čeká asi rok a půl.

Večerka:
Provozovatelé byli ve ztrátě, tak to vzdali. Když by se našli zájemci, klidně mohou prodejnu rozjet

JV ještě informoval, že by byl zájem o provozování filmového klubu. Tázal se, zda by to bylo možné uskutečnit v 
bývalém klubu Hvězda, ačkoliv konstatoval, že je problém s jeho stavem a záchody. Navrhuje studentskou samosprávu 
klubu – vedoucí není proti. Vedoucí  přišla s nápadem, že na promítání v přízemí na 1. bloku jsou 2 propojené místnosti.



Teď je tam nábytek a má tam být studovna. Podrobnosti lze domlouvat po vystěhování nábytku. JV navrhl, že by 
samospráva jednu stěnu upravila barvou na promítání. Vedoucí to jen vítá.

Na KR nebyl navržen termín příští KR. Bylo by dobré některý den v půli prosince, protože po Vánocích bude 
zkouškové období


